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Datum: 24 augustus 2022

Onderwerp: stand van zaken N196

Inleiding
Sinds de ingebruikname van de N 196 komt het onderwerp verkeersveiligheid regelmatig ter 
sprake op social media. De rotondes en de knip bij de Zwarteweg zijn daarbij het onderwerp.     

Na de ingebruikname van de N196 heeft de toenmalige wethouder van verkeer in de raad 
aangegeven de situatie eerst te willen monitoren alvorens eventuele aanvullende 
maatregelen te nemen. We zijn nu enkele maanden verder.

Vraag:
1 Kan de huidige portefeuillehouder aangeven wat uit de monitoring is gekomen?

Peter van den Nouland
CDA fractie   


